
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ:  

 Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

 

Θέμα: «Σχετικά με την άμεση καταβολή των αποζημιώσεων στους πληγέντες 

αγρότες και κτηνοτρόφους» 

Ξεκινούν τα μπλόκα των αγροτών στη Θεσσαλία με αποκορύφωμα τις πανελλαδικές 

κινητοποιήσεις που ετοιμάζουν οι αγρότες από τον Ιανουάριο. Συγκεκριμένα βγαίνουν 

τα τρακτέρ σε Λάρισα (Κόμβος Πλατυκάμπου), Καρδίτσα (Ε65), Μαγνησία, 

Ελασσόνα, Αγιά και Όσσα. Τα αιτήματά τους είναι απολύτως δίκαια. Πολλούς μήνες 

μετά την καταστροφή δεν έχουν τακτοποιηθεί οι εκκρεμότητες προς τους 

πλημμυροπαθείς αγρότες και κτηνοτρόφους. 

 

Ερωτώνται οι Αρμόδιοι Υπουργοί: 

 1.Πού οφείλεται η καθυστέρηση της καταβολής των αποζημιώσεων που 

δικαιούνται  οι πληγέντες συμπατριώτες μας; 

2. Σύμφωνα με καταγγελίες υπάρχουν δικαιούχοι  που δεν έχουν  λάβει ούτε 

την πρώτη δόση  (προκαταβολή), για ποιους λόγους συμβαίνει αυτό; 

3.  Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε για να πιστωθούν στους λογαριασμούς τους 

τα χρηματικά ποσά που αντιστοιχούν στην επιδότηση ενοικίου την οποία εσείς 

εξαγγείλατε και ακόμα δεν έχουν λάβει;  
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4.Πότε θα ολοκληρωθούν οι πληρωμές  των αποζημιώσεων για τις ζημιές στους 

εξοπλισμούς;  

5.Τι σκοπεύετε να πράξετε περαιτέρω, για να ανακουφιστούν οι 

πλημμυροπαθείς αγρότες και κτηνοτρόφοι; 

 

 

Αθήνα, 12/12/2023 

Ο ερωτών βουλευτής  

 

Φλώρος Κωνσταντίνος 

Ανεξάρτητος Βουλευτής Λαρίσης 




